



Rawatan - rambut penjagaan - KOMIS

GENEA

talian Trichological bagi "Untuk berhati-hati"



✉ bbazar@globelife.com
☎ +39 0331 1706328
🌐 www.globelife.com/komis



GENEA

talian Trichological bagi "Untuk berhati-hati"

Trichology , dari Greek thrix (rambut) dan logo (kajian) secara literal bermaksud kajian rambut dan segala-galanya yang berkaitan dengan mereka , termasuk sebarang keabnormalan. Cartel trichology hanya sebagai Sains , telah pun wujud sejak purba masa dan oleh itu bukan penemuan baru. Akhir-akhir ini, Walau bagaimanapun, istilah ini telah penyebaran luas tetapi tidak sentiasa sepenuhnya berkaitan. Ia sememangnya , cuba untuk memberi ini disiplin , iklan, sebab selalunya ciri-ciri yang tidak berkaitan. , Menjaga, adalah untuk kita HAIREVOLUTION ÉLEGY , hanya cara mengetahui rambut anda , tahu struktur dan mekanisme yang mengawal pertumbuhan, tahu punca-punca fenomena yang mempengaruhi diri mereka, bertujuan untuk mencegah untuk merawat kecacatan apa-apa kepada mereka berkaitan. Oleh itu, kami percaya bahawa ilmu kita ada perkara yang kami beroperasi , lebih banyak hasil boleh didapati. Kakitangan teknikal dan saintifik HAIREVOLUTION ÉLEGY , dengan pengetahuannya yang mendalam dalam bidang ini dan dengan sumbangan pakar rambut profesional, dicipta GENE A adalah satu barisan produk untuk memenuhi setiap keperluan. Oleh itu , Adakah rambut, dengan baris yang GENE A menjadi pandangan rambut adalah sistem operasi yang ideal yang memberikan cara untuk meluaskan profesionalisme yang , membenarkannya untuk express lebih baik kebolehan masing-masing.

Garisan terdiri daripada 21 produk yang sesuai untuk menangani semua jenis keraguan. ÉLEGY HAIREVOLUTION , juga, menawarkan pelanggan semua bantuan teknikal kepada pendekatan , care , .

• **MANDIAN MERAWAT pH 6.0** teman sama seperti **SEBUM**

Ditunjukkan bagi pembersihan kulit kepala dan rambut yang normal.

Bahan-bahan: anionic, ionik adalah amphoteric , , udara, cabutan glycolic Mallow kapilari.

• **MERAWAT mandian bagi pH kulit kepala KELEMUMUR 6.4**

Menunjukkan kes-kes kelemumur disertai oleh perasaan kerengsaan dan kegatalan kulit kepala.

Bahan-bahan: anionic, -ionik dan amphoteric allantoin , ejen-ejen anti-kelemumur , glycolic ekstrak daripada melukakan hati, , .

• **NORMALIZING LOSYEN untuk kulit kepala dengan pH KELEMUMUR 6.2**

Sesuai untuk berlebihan yang mengelupas kulit kepala yang menyebabkan kemunculan kelemumur.

Bahan-bahan: cabutan glycolic Arnica , Bulan, Rosemary , Sage , kelemumur, Timo, ejen , protein hydrolysates allantoin , Zeina sulfur, pelembab faktor, .

• **MANDIAN pencegahan kehilangan rambut pH 5.5**

Set semula menyatakan bahawa kebersihan semula jadi kulit kepala.

Bahan-bahan: anionic, -ionik dan amphoteric , , panthenol, cabutan sebelum Masihi Johor, hydrolyzed collagen , alam moisturisers, glycolic asid.

• **Pencegahan penyenggaraan LOSYEN rambut pH 5.5**

Jika rambut yang lemah , thinned, atonici.

Bahan-bahan: cabutan glycolic China , Birch , Hypericum, hydrolysed panthenol protein sayur , pyridoxine hydrochloride, .

• **LOSYEN TERTUMPU untuk mencegah kehilangan rambut pH 5.0**

Intervenyes pembaikan dan penyelenggaraan kebersihan keadaan kulit kepala.

Bahan-bahan: cabutan glycolic Masihi Johor , Oak , Yarrow, Aloe , Ginseng, Hypericum, silk protein , panthenol, Zeina sulfur air.

• **KEJATUHAN mencegah rambut ekstrak PEKAT pH 6.0**

Sesuai dalam semua situasi yang tidak penyusutan , Patologi penipisan dan keguguran rambut.

Bahan-bahan: cabutan glycolic St. John, s wort Kapsikum , Blueberry, , China , Mint, allantoin.

• **INTIPATI n ° 1**

Dalam semua kes-kes ketegangan , kesakitan dan kegatalan kulit kepala.

Bahan-bahan: Chamomile pati Minyak , Melissa, bijaksana , Marigold, kompleks minyak soya vitamin.

• **INTIPATI n ° 2**

Dalam semua kes-kes kulit tegang dan sakit kepala.

Bahan-bahan: Mint minyak pati , Timo, bijaksana , Eucalyptus, Soya, kompleks vitamin.